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4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 29.3.2017  
 
 
Mgr. Pristáš: 
Ja by som sa chcel opýtať na zametanie ulíc. Vidím, že pozametané sú hlavné ulice. Až dnes 
sa dostali na niektoré okrajové, na ktoré som sa chcel opýtať, ale práve zhodou okolností dnes 
už som videl, že postúpili aktivační pracovníci aj na Kalinčiakovu a príslušné okolité ulice. 
Chcem sa len uistiť, dúfam a predpokladám, že je to tak, že budú všetky ulice pozametané od 
toho posypového zimného materiálu. 
 
PhDr. Čižmár: 
Áno, určite. Vychádzame z personálnych možností a postupuje sa tak, ako si uviedol pán 
poslanec, od hlavnej ulice smerom k bočným uliciam a sídliskovým priestorom. Ak chceš 
nejakú bližšiu informáciu, konkrétnu na nejakú ulicu, tak potom poprípade po zastupiteľstve 
môžeš kontaktovať pána Davalu z aktivačného strediska.  
 
Mgr. Pristáš: 
Nie, ja som, len posledné 3 dni som ich nevidel, možnože boli v takej časti, kadiaľ som 
nechodil, tak som mal pocit, že už sa nezametá, ale práve dnes som ich zhodou okolností videl 
celú skupinu zametať, takže predpokladal som teda, že je nejaký harmonogram. 
 
PhDr. Čižmár: 
V meste Trebišov je približne 60 km komunikácii, snažíme sa pokryť a vyčistiť všetky.  
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